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Interpelacja nr 30/2021 

w sprawie oferty planów filmowych w Mieście 

 
 w ostatnich dniach, podczas XLVII sesji, Rada Miasta Poznania podjęła uchwałę (na 

podstawie PU 899/21) zmieniającą uchwałę Nr XLV/469/IV/2004 z dnia 25 maja 2004 r. 

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych w granicach 

administracyjnych miasta Poznania. 

 Ma to być w zamierzeniu rozwiązanie wspierające rozwój branży filmowej 

i turystycznej w mieście. Rzeczywiście plany filmowe mogą być dźwignią promocji danego 

miejsca, przyczyniając się do jego rozpoznawalności i wzmacniając zainteresowanie gości, 

turystów. Pojawiają się nawet wyjazdy śladami znanych produkcji filmowych czy 

telewizyjnych. 

 Proponuję jednak pójść o krok dalej. Sami twórcy filmów często szukają konkretnych 

planów, np. ostatnio T. Cruise szukał mostu do wysadzenia. Miasto jest i ma być 

w najbliższych latach miejscem wielu publicznych inwestycji, budów, z których do 

największych należą projekty drogowe lub wiążące się z zajęciem pasa drogowego (np. 

przebudowa mostu B. Chrobrego). Proponuję sformułowanie oferty propozycji planów 

filmowych, swoistego portfolio dla producentów filmowych, zawierającego lokalizacje 

(i zdjęcia) poszczególnych miejsc. I tak np. most B. Chrobrego ze scenerią Ostrowa 

Tumskiego w tle – jeśli to tylko możliwe – mógłby być wysadzony w jakiejś scenie wojennej 

czy thrillera, podobnie ul. J. Dąbrowskiego na niektórych odcinkach, bezpośrednio przed 

przebudową mogła by być planem filmu osadzonego w realiach sprzed paru dekad. 

 Proszę o ustosunkowanie się do tej propozycji, 

  

 


